



Inscription

ENTRY FORM

DÉTAILS PARTICIPANT PARTICIPANT'S DETAILS

ÉCRIRE EN LETTRES CAPITALES PLEASE USE BLOCK CAPITAL LETTERS

PRÉNOM SURNAME _____
NOM NAME _____
SOCIÉTÉ COMPANY _____
TITRE POSITION _____
ADRESSE ADDRESS _____
VILLE CITY _____
CODE POSTALE POSTCODE _____
PAYS COUNTRY _____
TÉLÉPHONE PHONENUMBER _____
FAX FAX NUMBER _____
E-MAIL _____
WEB SITE _____

DÉTAILS FILM WORK DETAILS

TITRE TITLE _____
DATE DE RÉALISATION DATE COMPLETED _____
DURÉE RUNNING TIME _____
RÉALISATEUR DIRECTION _____
LIEU DE TOURNAGE COUNTRY OF PRODUCTION _____
DIRECTION ARTISTIQUE PAINT/COMPOSITING/EDITING _____
MUSIQUE SOUNDTRACK _____
COURT SYNOPSIS SHORT SYNOPSIS _____
INFORMATIONS COMPLÉMENTAIRES FURTHER INFORMATION _____

CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES TECHNICAL CHARACTERISTICS

- * LES FILMS DOIVENT ÊTRE EN FRANÇAIS OU SOUS-TITRÉS EN FRANÇAIS, SI POSSIBLE.
- * THÈME DES FILMS: SKI SNOWBOARD (documentaires, fictions, court-métrage)
- * SUPPORTS REQUIS : **File HD**

NB: DATE LIMITE DE DEMANDE D'INSCRIPTION DES FILMS : 10 OCTOBRE 2018
ENTRY TERM: OCTOBER 10th , 2018.



Reglementation generale

GENERAL RULES

RÈGLEMENTATION GÉNÉRALE GENERAL RULES

ART. 1 - La présente autorise l'organisation du Festival, "Bruno Delaye Production", à projeter les films sélectionnés lors du International Free Ride Film Festival de Tarbes
Herewith is authorized Festival's organization, "Bruno Delaye Production", to screen the selected entries in the International Free Ride Film Festival at Tarbes

ART. 2 - La sélection est établie par l'organisation du Festival, "Bruno Delaye Production".
The selection is made by the Festival's organization, "Bruno Delaye Production".

ART. 3 - La présente autorise l'organisation du Festival, "Bruno Delaye Production", à utiliser 2 minutes des films sélectionnés pour la promotion sur les télévisions françaises et européennes et sur le site du International Free Ride Film Festival.
Herewith is authorized Festival's organization, "Bruno Delaye Production", to use 2 minutes of the entry selected for promotional on french and european TV and on the International Free Ride Film Festival's website.

ART. 4 - L'organisation du Festival, "Bruno Delaye Production", prend en charge les formalités réglementaires de la SACEM et du CNC.
Festival's organization, "Bruno Delaye Production", take the french general rules with SACEM and CNC.

ART. 5 - L'organisation du Festival, "Bruno Delaye Production", est responsable des dommages des films.
Festival's organization, "Bruno Delaye Production", is responsible for damaged entries.

ART. 6 - La présente autorise "Bruno delaye Production" à utiliser mes références pour toutes les activités relatives au " International Free Ride Film Festival".
I authorise "Bruno Delaye Production" to use my details for all activities related to the " International Free Ride Film Festival".

AUTORISATION AUTHORIZATION

ÉCRIRE EN LETTRES CAPITALES PLEASE USE BLOCK CAPITAL LETTERS

Lire les termes et conditions puis signer ce formulaire.
Par la présente j'accepte les conditions d'inscription:
Please read the terms and conditions then sign this form.
I agree to abide by the conditions of entry:

PRÉNOM SURNAME _____
NOM NAME _____
SOCIÉTÉ COMPANY _____
TITRE POSITION _____
DATE _____
SIGNATURE _____